



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

September 29, 2020

Dear WCS Community,

Since school began earlier this month, I have spoken with many parents about how remote learning is going, and the results are mixed. Many parents want their children back in school while many others still want to keep them home, citing safety concerns. I also have been reminded daily how difficult remote learning is for parents and staff who are balancing work and childcare or those parents who simply have their children home all the time.

As we look ahead, I wanted to share some important information with you about our plans.

First, many of our special education students, with specific support needs, have returned in-person this week on a limited basis. This has provided us the opportunity to test some of our new COVID protocols for keeping students and staff safe, which will help our eventual return to in-person learning. In fact, we continue to evaluate options that would allow interested students to return in-person safely in small groups, but a timeline has not yet been established.

Second, we are expecting another shipment of laptop computers this week with distribution to follow very soon. To date, we have already distributed nearly 5,000 laptop computers to students and will distribute the next phase as they arrive in the district.

Third, our careful restart of athletics and extracurricular activities has gone very well. On occasion, we have had to remind students and parents to wear their masks and socially distance, but overall, everyone has been doing a very good job.

Finally, we are all very much aware of how difficult remote learning is for many families, and while this pandemic has tested all of us in many ways, we remain committed to finding a way for students to be students again, in person, where they belong.

For specific questions, please contact your child's teacher or school, and I will continue to update you. As always, please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

29 سبتمبر 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

منذ أن بدأت المدرسة في وقت سابق من هذا الشهر، تحدثت مع العديد من الآباء والأمهات حول كيفية التعلم عن بعد، والنتائج مختلطة. ويرغب العديد من الآباء في عودة أطفالهم إلى المدرسة في حين لا يزال كثيرون آخرون يرغبون في إبقائهم في منازلهم، متذرعين بمخاوف تتعلق بالسلامة. كما تم تذكيري يوميًا بمدى صعوبة التعلم عن بعد للآباء والموظفين الذين يوازنون بين العمل ورعاية الأطفال أو أولئك الآباء الذين لديهم ببساطة أطفالهم في المنزل طوال الوقت.

عندما نتطلع إلى الأمام، أردت أن أشاطركم بعض المعلومات الهامة حول خططنا.

أولاً، عاد العديد من طلابنا في مجال التعليم الخاص، الذين لديهم احتياجات دعم محددة، إلى العمل شخصياً هذا الأسبوع على أساس محدود. وقد وفرنا هذا الفرصة لاختبار بعض بروتوكولات COVID الجديدة للحفاظ على سلامة الطلاب والموظفين، مما سيساعد على عودتنا في نهاية المطاف إلى التعلم الشخصي. في الواقع، نواصل تقييم الخيارات التي من شأنها أن تسمح للطلاب المهتمين بالعودة شخصياً بأمان في مجموعات صغيرة، ولكن لم يتم تحديد جدول زمني بعد.

ثانياً، نتوقع شحنه أخرى من أجهزة الكمبيوتر المحمولة هذا الأسبوع مع توزيع لمتابعة قريباً جداً. وقد قمنا حتى الآن بتوزيع ما يقرب من 5 000 حاسوب محمول على الطلاب، وسوف نوزع المرحلة التالية لدى وصولهم إلى المنطقة.

ثالثاً، لقد سارت عملية إعادة التشغيل المتأنية لألعاب القوى والأنشطة اللامنهجية على ما يرام. في بعض الأحيان، كان علينا أن نذكر الطلاب وأولياء الأمور بارتداء أقنعة الملابس والمسافة الاجتماعية، ولكن بشكل عام، كان الجميع يقومون بعمل جيد للغاية.

وأخيراً، نحن جميعاً ندرك تماماً مدى صعوبة التعلم عن بعد بالنسبة للعديد من الأسر، وبينما اختبر هذا الوباء جميعاً بطرق عديدة، فإننا لا نزال ملتزمين بإيجاد طريقة للطلاب لكي يكونوا طلاباً مرة أخرى، شخصياً، حيث ينتمون.

للحصول على أسئلة محددة، يرجى الاتصال بمعلم طفلك أو مدرسته، وسأواصل تحديثك. كما هو الحال دائماً، يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

إخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف